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Der indkaldes hermed til 
GENERALFORSAMLING 

TIRSDAG DEN 7. JUNI 2022 KL 19.00 
FÆLLESAREALET - HUSK STOL 

 
 
Vedtægterne siger om generalforsamlingen: 
§ 6 
6.1. Generalforsamlingen er foreningens højeste myndighed. 
6.2. Ordinær generalforsamling afholdes hvert år inden 15.juni i Jyllinge. Den indkaldes af 
bestyrelsen med 14 dages varsel ved skriftlig meddelelse til hvert enkelt medlem under den i 
medlemsprotokollen anførte adresse. 
6.3. Dagsordenen, der fastsættes af bestyrelsen, skal meddeles hvert enkelt medlem samtidig med 
indkaldelsen. 
6.4. Forslag, der af medlemmerne ønskes på den ordinære generalforsamling, skal være 
bestyrelsen i hænde senest den 1. maj. 2 indkomne forslag – se vedhæftet 
6.5. Sager, der ikke er optaget på dagsordenen, kan ikke sættes under afstemning. 
6.6. På hver ordinær generalforsamling skal følgende punkter behandles: 
1. Valg af dirigent. 
2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 
3. Aflæggelse af regnskab underskrevet af bestyrelsen og revisorer. 
4. Rettidigt indkomne forslag (2 forslag har bestyrelsen modtaget) 
5. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent. 
6. a) Valg af formand for bestyrelsen og sekretær (ulige årstal)  
    b) Valg af kasserer og to bestyrelsesmedlemmer (lige årstal). 
7. Valg af suppleanter til bestyrelsen. 
8. Valg af 1 revisor. 
9. Valg af revisorsuppleant. 
10. Eventuelt. 
a) Orientering fra bådlauget, digelauget og fra Osvej-Vest seneste GF 
 
Under eventuelt kan der ikke sættes forslag under afstemning 
 
Med venlig hilsen  
Bestyrelsen 
 



Til Bestyrelsen i grundejerforeningen Vestavej/Åvej 
 
 

 Jyllinge, den. 24. april 2022 
 

 
 
Forslag til GF 2022 
 
 
Jeg stiller hermed et par forslag til årets GF 2022. 
 
Forslag 1: 
Et stort ønske er at vi snart får etableret vejbump eller chikaner, som skal 
begrænse farten på vores små stilleveje, hvor vi har rigtig mange børn, og 
alt for mange kører desværre med høj fart, til trods at vi har talt om det 
på hver GF i en del år.  
 
Forslag 2: 
Vejnavnet på Vestavej trænger til genopfriskning, det er gammelt og slidt 
(ved faktisk ikke om det skal vedtages på GF, men nu har jeg ytret ønske 
om det, håber I forstår ����). 
 
De bedste hilser 
 
Camilla Mustonen  



Forslag 
 

 
Nedlæggelse af hestehold. 
 
Siden afstemningen i 2019 kan det som nabo til området konstateres at der i udstrakt/væsentlig 
grad ikke er efterlevet det regelsæt som var en forudsætning for dyreholdet. Dette har medført at 
man som nabo lever med lugtgener og væsentlige gener fra fluer i sommerperioden. 
 
Naboer til folden har adskillige gange gennem årene måtte sende sms-er til ejerne af dyreholdet 
hvori der rykkes for indsamling af hesteefterladenskaber og med inddragelse af bestyrelsen flere 
gange, da det ikke blev bedre. 
 
Desuden er det lovede læskur i fold III (6 kantet lav model) ej heller opført og aftalen må på mere 
end 1 punkt anses som misligholdt og derfor bør bestyrelsen bemyndiges til at inddrage tilladelsen 
til hestehold på foreningens område.  
 
Afstemningen i 2019 havde nok de bedste intentioner men har i stedet påført store gener til de 
nærmeste naboer.   
 
Med venlig hilsen 
Åvej 30 
  


